
Bon dia a tots,  

 

En primer lloc m’agradaria agrair que tant companys, familiars, professors, 

direcció del Campus i invitats esteu aquí presents, fent possible la celebració 

de la Graduació de la primera promoció del Grau de Nutrició Humana i 

Dietètica i de Ciència i Tecnologia dels Aliments, juntament amb els 

companys del Màster de Seguretat Alimentària.  

 

Avui és un moment molt important en les nostres vides, i poder-lo compartir 

amb vosaltres és tota una alegria. Aquest moment marca un punt d’inflexió, ja 

que a partir d’avui podrem iniciar la trajectòria professional que hem desitjat. 

Tot i que hem estat els conillets d’índies en ambdós graus al tenir 

assignatures i plans docents nous, hem pogut resoldre les dificultats que hem 

trobat. Junts hem demostrat que podíem aconseguir qualsevol cosa, des de 

tenir reavaluacions fins a poder tenir un horari de matins a quart. I junts 

podrem iniciar una nova etapa d’ara endavant.  

 

Aquests quatre anys han estat durs però els hem superat plegats, deixant 

grans records. Qui s’oblidarà de les partides de Trivial o de cartes abans de 

les pràctiques al laboratori? Del mal de panxa comú després de la ingesta de 

fructosa i galactosa? De les milers fosfatases desfosforilants? Del 

presentador disfressat de pollastre al Pas d’Equador? O dels tornejos de 

futbol i de les festes que hem anat organizant al llarg d’aquests 4 anys? 

Algunes vegades fins i tot hem rebut suborns de galetes de xocolata per 

continuar concentrats a classe... Encara que el fet que ens ha marcat més és 

pensar en quan, a l’ajustar dietes a segon, tenir un 15,1% de proteïnes 

significava tenir un treball suspès al dia següent.  

 

Ara que hem acabat, trobarem a faltar els companys, les estones lliures a la 

gespa, les Torrisummers... i no poder veure des de dins la ràpida evolució del 

Campus, que ha passat de ser el Campus que ningú coneixia a un Campus 

on cada any augmenten els estudiants, grups de recerca i el seu 

reconeixement. Sentirem nostàlgia al no tornar-hi com a estudiants, però 

podem sentir-nos orgullosos d’haver deixat la nostra petjada en ell.  

 

Per últim, m’agradaria definir la nostra vivència al Campus i també el nostre 

futur com a Dietistes amb la següent cita: “El triomf no està en sempre 

vèncer, sinó en no rendir-se mai”.  

 

Moltes gràcies.  

 

  

 

 


